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ČESKO: Od pondělí by měl být ukončen nouzový stav. Vláda se prozatím s hejtmany na ničem
nedohodnula, což je vcelku s podivem. Zdá se, že předseda vlády Babiš si v rámci svého
absolutistického přístupu k moci už ani nepamatuje, že politika je o jednání s lidmi a o
kompromisech. Naopak došlo k očekávanému vývoji v manipulaci s čísly a v pátek a v sobotu opět
,,nečekaně“ vyskočil počet nově nakažených. Potřeba udržet nouzový stav je asi skutečně pro vládní
obchodníky se strachem prioritní. Pokud ještě někdo věří údajům, která do nás média a vláda hustí,
pak je to člověk buď naivní, hloupý nebo naprosto názorově odevzdaný.

Vládě se na poslední chvíli podařilo uzavřít nejoblíbenější část Krkonoš a Krušných hor.
Jako by schválně se virus údajně rozšířil v oblastech, které se Babišovi, Blatnému a Hamáčkovi
vymknuly z kontroly a Češi se do nich vydávali za pohybem. Fabulace pokračuje i pod dohledem
médiím, k nimž však se vyjadřovat už ani nemá cenu. Během jedné hodiny se například dozvíte dvě
naprosto odlišné informace ze zahraničí. Jedna říká, že v Izraeli se díky mohutné vakcinaci podařilo
zabránit šíření koronaviru mezi tamními zdravotníky a jde o obrovský úspěch, o pár minut později
čtete, že šíření viru v této zemi se i přes nejrozsáhlejší očkování nadále nedaří zastavit a pozitivita
při testech se týká i těch před nějakou dobu očkovaných. A teď si vyberte.

K vidění je také mapka, na které patří Česká republika mezi tři nejvíce postižené země v
Evropě. Jde o další fejk. Je velmi důležité, kdo a jak počítá ty nakažené a nemocné. Nejednotná
metodika tak umožňuje naprosto zásadní rozdíly ve výsledcích, a právě snaha udržet nouzový stav za
každou cenu a násobení pozitivně testovaných je tak příčinou zkresleného pohledu na náš stát ze
zahraničí. Za nemožnost cestovat přes Německo tedy poděkujme především těm, kdo vytváří naše
vylhané statistiky. Otázkou zůstává, je li to vůbec s tím zákazem tranzitu přes naše západní sousedy
pravda. Již několikrát jsme tuto trasu při podobných opatřeních testovali, ale ani jednou se o nás
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nikdo nezajímal.

Za uplynulých 10 měsíců jsme uskutečnili 8 průjezdů na trase Česká republika-Azurové
pobřeží a zpět, ani jednou jsme nikoho nezaujali. A to i v době tvdých lockdownů. Platí to pro
Německo, Rakousko, Švýcarsko, Itálii, Monaco i Francii. To samé několikrát na trase Česká
republika-Švédsko včetně cesty přes Dánsko. Pravdou však je, že s koncem nouzového stavu u nás a
další manipulací s údaji nahrávají jak naše vláda, tak i trapná mediální scéna Němcům k uzavření
hranic. Nejde o nic jiného než o prosté vydírání právě ze strany Babišovy vlády. Podobné to je s
obsazenými nemocnicemi. Když už musí vedení nemocnic, o kterých Blatný tvrdí, jak jsou přeplněné,
že si tam nemáte ani kam sednout, dementovat tyto poplašné zprávy, zároveň upozorňovat na to, že
dochází k zanedbávání běžné lékařské péče, ukazuje to na skutečný stav v naší zemi.

Už jsme tu měli různé jevy. Přeplněná krematoria, nedostatek rakví, nedovírající se
mrazáky se zesnulými na ulicích. Jde o dost morbidní představy vnucující nám pocit apokalypsy.
Na to slyšela jen pomatená část obyvatelstva, zvěsti vyvrátil uznávaný majitel pohřební služby pan
Mangl. Takže se vláda vrátila k navyšování čísel, novým mutacím včetně té československé. Zároveň
se ukazuje, že vakcíny jsou tak nějak k ničemu, a naopak jejich příjemci rozšiřují řady postižených
covidem. Výrobci sami tápou a ,,hledají“ způsob, jak své produkty zkvalitnit. Dodávky drhnou a
nedostává se ani na ty, kteří v ně věří. A mezitím se někteří lékaři snaží najít lék, který by skutečně
covid léčil či omezoval jeho dopady na lidské zdraví. Tvrdošíjnost politiků neumožnit alternativní
možnosti k nefunkčním vakcínám je na první pohled zarážející, na druhý však pochopitelná. Přišli by
o svůj efektivní nástroj a kšeft.

Jak jsme předpokládali, čeká nás mohutné navyšování čísel nakažených. Nezmatkujte a
netrapte se tím. Riziko nákazy je stále stejné, pravděpodobnost úmrtí na covid také. Přestože Blatný
přiznal manipulace, média nadále uvádí původní čísla zesnulých na covid či s covidem. Ano, skutečně
s ním lidé umírají. Jako s rakovinou, chřipkou, na infarkt či jiné nemoci. Skutečně Vám může přinést
komplikace. Není Vám ale divné, že tolik fotbalových týmů již údajně covidem prošlo a všichni hráči
dosud hrají? A kde je tedy chřipka? Čeká nás boj nikoliv s koronavirem, ale spíše s politiky a jejich
přicmrndávači. Plačtivá vystoupení strašících odborníků budou častější, Babiš se chytí výroku:,,Já
jsem Vám to říkal “, udělají vše proto, aby jim dal národ za pravdu. Na nás je si z toho nesednout na
zadek.
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